
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 06.02.2025 

 

Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota,  

Janka Masárová, Mgr. Daniela Kontinová 

Ostatní prítomní: Michal Držík, Miroslav Stančík, Mgr. Anna Racková, Alžbeta Tuková 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Použitie rezervného fondu 

3. Žiadosť MŠ a ZŠ Vaďovce 

4. Zmluva na rekonštrukciu chodníka 

5. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných, oboznámila ich 

s programom rokovania FK a keďže sa v roku 2025 stretajú po prvý krát, popriala im všetko 

dobré, hlavne veľa zdravia, úspechov, porozumenia a vzájomnú spoluprácu. 

 

2. V prvom bode rokovania sa prítomní zaoberali uhradením faktúr. Ide o faktúru v sume 

1 066,56 €  - výmena plynových spotrebičov v kancelárii OcÚ,  ktorá nebola preplatená 

z RF ešte v decembri roku 2024, ale až v januári 2025, a to z bežného účtu. Keďže bolo 

platné uznesenie z 13.12.2024 na túto platbu a uznesenie nebolo splnené, FK odporúča OZ 

opätovne  prijať uznesenie, že predmetná platba bude realizovaná v roku 2025 z RF. Ďalej 

išlo o faktúru v sume 699,00 €  za opravu verejného osvetlenia od firmy EL-IV, ktorá je už 

zaplatená tiež z bežného účtu a bude hradená z položky verejné osvetlenie, podpoložka 635 

rutinná a štandardná údržba.  

 

3. Ďalej sa zaoberali predloženou žiadosťou od Materskej a Základnej školy vo Vaďovciach, 

ktoré požadujú finančné prostriedky na akcie, ktoré chcú uskutočniť do 30.6.2025. Ide 

o karneval v sume 150€, brigádu ku Dňu Zeme - príspevok 100€, Deň detí 150€ a Deň 

rodiny v sume 500€. Komisia o týchto akciách a sumách diskutovala. Po krátkej diskusii 

pani hlavná kontrolórka navrhla, že bude kontaktovať obe riaditeľky, aby ozrejmili, či už 

doplnením žiadosti, alebo osobnou účasťou na OZ, že na čo konkrétne požadujú tieto 

financie. Komisia odporúča peniaze schváliť po ozrejmení týchto finančných záležitostí.  

 

4. V ďalšom bode  sa komisia zaoberala podaním žiadosti ešte z roku 2024 na MAS / Miestna 

akčná skupina/, ktorej predmetom bola rekonštrukcia chodníka pri ceste III/5818 Vaďovce. 

Žiadosť bola schválená v sume 23 107,74 € za spoluúčasti 5% od obce/ 1 216,20 €/. Taktiež 

bude potrebné dofinancovanie z RF obce. Pani starostka informovala, že do 11.2.2025  je 

potrebné podpísať zmluvu s  PPA /Pôdohospodárska platobná agentúra/, aby sa mohlo začať 

s verejným obstarávaním.  

 

5. V bode rôzne sa prítomní zaoberali, zámennou zmluvou medzi obcou Vaďovce a pánom 

Klimekom. Je vypracovaný nový geometrický plán na pozemky p. Klimeka. Taktiež sú už 

aj na katastrálnom odbore  predmetné pozemky prekvalifikované a  zapísané ako trvalý 

trávnatý pozemok a orná pôda je možné uskutočniť zámenu.  Posledným podnetom, ktorým 

sa prítomní zaoberali, bol podnet občana na pani kontrolórku, ktorý dostala. HK požaduje 



od poslancov súhlas, aby bol zaradený do jej priznania činnosti, na základe ktorého bude 

dané či má tento podnet skontrolovať alebo nie.  Prítomní s týmto podnetom súhlasili 

a odporúčajú tento podnet zaradiť do bodu rokovania  najbližšieho rokovania OZ. 

 

6. Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Zámenná zmluva na pozemky 

3. Žiadosť MŠ a ZŠ Vaďovce 

4. Výpis bankových účtov a pokladne k 06.02.2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

............................................                                                                                                         

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 

 

 

 


